

Title (en)
Shower partition.

Title (de)
Duschabtrennung.

Title (fr)
Séparation de douche.

Publication
EP 0285914 A2 19881012 (DE)

Application
EP 88104706 A 19880324

Priority
DE 3711609 A 19870407

Abstract (en)
The shower partition contains a wall element (80) which consists, in particular, of an at least partially transparent material and is arranged on the wall (10) of a room. The intention is to provide a sturdy attachment of the wall element (80) to the wall (10) of the room with little constructional expenditure, and to be able to align the wall element (10) in a simple manner. It is proposed that the wall element (80) is attached to the fixed wall (10) by means of a cross-beam (21). The latter contains a baseplate (27) and an edge (29), a first contact surface (31) for the wall element (80), and a second contact surface (33) for the wall (10), said contact surfaces (31, 33) preferably being arranged at right angles to each other. <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Duschabtrennung enthält ein Wandelement (80), das insbesondere aus einem zumindest teilweise lichtdurchlässigen Material besteht und das an einer Raumwand (10) angeordnet ist. Es soll die Aufgabe gelöst werden, mit geringem Konstruktionsaufwand eine stabile Befestigung des Wandelementes (80) an der Raumwand (10) zu ermöglichen, wobei die Ausrichtung des Wandelementes (10) in einfacher Weise durchführbar sein soll. Zur Lösung wird vorgeschlagen, daß das Wandelement (80) mittels einer Quertraverse (21) an der feststehenden Wand (10) befestigt ist. Die Quertraverse (21) enthält eine Bodenplatte (27) und einen Rand (29) eine erste Anlagefläche (31) für das Wandelement (80) und eine zweite Anlagefläche (33) für die Wand (10), wobei die genannten Anlageflächen (31, 33) bevorzugt in einem rechten Winkel zueinander angeordnet sind.

IPC 1-7
A47K 3/22

IPC 8 full level
E04H 1/12 (2006.01); **A47K 3/36** (2006.01); **E04B 2/74** (2006.01); **E04B 2/82** (2006.01)

CPC (source: EP US)
A47K 3/36 (2013.01 - EP US)

Cited by
EP0711524A1; EP3878331A1; EP0619090A1; EP0371348A1

Designated contracting state (EPC)
AT CH DE ES FR GB IT LI SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0285914 A2 19881012; EP 0285914 A3 19900228; EP 0285914 B1 19930630; AT E91071 T1 19930715; AU 2572288 A 19900621; AU 603717 B2 19901122; CA 1297237 C 19920317; DE 3711609 A1 19881027; DE 3711609 C2 19900712; DE 3882067 D1 19930805; DK 187488 A 19881008; DK 187488 D0 19880406; ES 2041278 T3 19931116; JP H0459427 B2 19920922; JP S63265077 A 19881101; NO 881479 D0 19880406; NO 881479 L 19881010; US 4914770 A 19900410

DOCDB simple family (application)
EP 88104706 A 19880324; AT 88104706 T 19880324; AU 2572288 A 19881118; CA 562941 A 19880330; DE 3711609 A 19870407; DE 3882067 T 19880324; DK 187488 A 19880406; ES 88104706 T 19880324; JP 8283788 A 19880404; NO 881479 A 19880406; US 17802088 A 19880405